
INFÖR VALET 2022. 

Frågor vid politikerutfrågning den 24 augusti 2022 sammanställt av 
representanter för pensionärsorganisationerna PRO, SPF, SKPF och 
RPG som är representerade i Kommunens Pensionärsråd. 

1. Pensionärsorganisationerna har länge arbetat för ett 
byggande av trygghetsboende i Arvika kommun. Vi har 
t ex hänvisat till SABO-byggmoduler och Allmännyttans 
Kombohus som ligger 20% under marknadspriset. Hur 
ställer ni er till detta i de olika politiska partierna? När 
och hur kan det genomföras? 

2. För ett par år sedan fick vi en redovisning av behov av 
särskilda boenden i Arvika. Utredningen gjordes av 
SWECO. Vid de redovisningar vi får i KPR så saknas 
platser och risk för vite förekommer. Vad görs för att 
förbättra detta? När och hur kan det ske? 

3. Antalet personal som besöker en omsorgstagare i 
hemtjänsten är ca 20. Det blir en stor otrygghetsfaktor för 
den enskilde. Dessutom är tidsstyrningen av vilka 
åtgärder som kan göras mycket snävt beräknad. Detta är 
inte en respekt för de äldres behov. Vad görs för att 
förbättra detta? 

4. Välfärdstekniken, som gäller ex trygghetslarm, 
avancerad toalett/spol/tork funktion, medicinpåminnare, 
robotdammsugare, nyckelfri hemtjänst, m m  
Vem leder utvecklingen – Privata företag som säljer 
tekniken, tjänstemän, politiker? Vilken roll har 
pensionärsorganisationer, omsorgstagare och anhöriga. 
Får de vara med och se till att lösningarna blir bra? 

5. I de politiska partiernas styrelser i Arvika finns olika 
åldersgrupper representerade. Hur stor procent av 70+ 
personer finns? Hur många av dessa är kvinnor? 




